



### Dear families,

As a busy community school we have so much to tell you about! We have sought feedback from our class representatives regarding communication from school- home, and some felt that the weekly Monday morning family dates emails were repetitive. We will now be signposting the family dates in the class teacher email sent on a Monday in Primary, and a Friday in Early Years and Secondary. We will review this process at the end of October and seek feedback from families as to the effectiveness.





بما أن مدرستنا مدرسة مجتمعية نشيطة تسعى للتطور لدينا الكثير لنعلمكم به! لقد طلبنا الحصول على آراء ممثلي الفصول فيما يتعلق بالتواصل بين المدرسة والمنزل، وشعر البعض أن رسائل البريد الإلكتروني الخاصة بجدول المواعيد المدرسية الأسبوعية صباح يوم الاثنين كانت متكررة. لذا سنقوم الآن بوضع إشارة على التواريخ الخاصة في البريد الإلكتروني الذي سوف يتم إرساله من قبل معلمـ/ـة الفصل يوم الاثنين للمرحلة الابتدائية، ويوم الجمعة للمراحل التأسيسية والمرحلة الثانوية. سنراجع هذه العملية في نهاية شهر أكتوبر وسنتابع رأيكم حول مدى فعاليتها.

# <u>Trip to Dublin - IB World Event - "Education for an Inclusive Future."- Fiona Stewart IBDP Co-ordinator</u>



I am excited to share with you that I will be attending the upcoming IB Global and Heads World Conference, Dublin 2023, themed "Education for an Inclusive Future." As a dedicated educator, I see this event as a unique opportunity for professional growth and networking. The prospect of engaging with esteemed speakers and learning from fellow IB practitioners is particularly appealing, aligning perfectly with the evolving landscape of inclusive education. I'm looking forward to learning about perspectives, innovative strategies, and valuable connections to enhance my teaching practice and my role as IBDP Coordinator.



I'm excited to learn new ideas and approaches that will not only invigorate my teaching but also my leadership role as I will be able to share and contribute to the advancement Aspen's IBDP programme. I am committed to making the most of this transformative event and returning with renewed energy and inspiration for my role in shaping an inclusive future in education at Aspen Heights British School.

# <u>رحلة إلى دبلن - حدث البكالوريا الدولية العالمي - "التعليم من أجل مستقبل شامل." - فيونا ستيوارت</u> منسقة <u>IBDP</u>

\_\_\_\_\_\_ يسعدني أن أشارككم أنني سأحضر المؤتمر العالمي القادم للبكالوريا الدولية ورؤساء البكالوريا الدولية، دبلن 2023، تحت عنوان "التعليم من أجل مستقبل شامل". كمعلمة متخصصة، أرى أن هذا الحدث يمثل فرصة فريدة للنمو المهني والتواصل. إن احتمال التفاعل مع متحدثين مرموقين والتعلم من زملائي ممارسي البكالوريا الدولية أمر رائع وهام بشكل خاص، وهو ما يتماشى تمامًا مع المشهد المتطور للتعليم الشامل. إنني أتطلع إلى التعرف على وجهات النظر والاستراتيجيات المبتكرة والاتصالات القيمة لتعزيز ممارستى التعليمية وقدراتي في دوري كمنسقة IBDP.

أنا متحمسة لتعلم أفكار وأساليب جديدة لّن تنشط تدريسي فحسب، بل أيضًا دوري القيادي حيث سأكون قادرة على المشاركة والمساهمة في تطوير برنامج IBDP الخاص بأسبن هايتس. أنا ملتزمة بتحقيق أقصى استفادة من هذا الحدث التحويلي والعودة بطاقة متجددة ملهمة لدورى في تشكيل مستقبل شامل في التعليم في مدرسة أسبن هايتس البريطانية.

# **Timings of Family Workshops**

We are trying to ascertain the most convenient time for families to attend family workshops. Some working families requested evening workshops, and across the month of September we presented a carousel of evening workshops, but attendance was limited.

For our October workshops we will be trialling presenting straight after school from 3pm-3.45, and we will offer a childcare service for families who attend the meeting (please collect your child and sign them into the childcare service- location will be communicated.) We very much want to work with you to help you support your child's learning, and offer these workshops to help you do so. The workshop themes are in the family dates.

### <u>مواعيد ورش العمل العائلية</u>

نحن نحاول التأكد من الوقت الأكثر ملاءمة للعائلات لحضور ورش العمل العائلية. طلبت بعض الأسر العاملة ورش عمل مسائية، وقدمنا خلال شهر سبتمبر مجموعة من ورش العمل المسائية، لكن الحضور كان محدودًا.

بالنسبة لورش العمل الخاصة بنا في شهر أكتوبر، سوف نقوم بتجربتها بعد دوام المدرسة من الساعة 3 بعد الظهر حتى الساعة 3.45، وسنقدم خدمة رعاية الأطفال للعائلات التي تحضر الاجتماع (يرجى اصطحاب طفلك وتسجيل دخوله إلى خدمة رعاية الأطفال - سيتم تحديد المكان لاحقًا). نريد العمل سوياً لمساعدتكم في دعم تعلم أبنائكم من خلال تقديم ورش العمل هذه لمساعدتكم على القيام بذلك.

# **ISP Arabic Reading Challenge**

We know that reading is central to learning and improving a lot of skills and by instilling a love of reading in our students we will ensure they become lifelong readers.

Monday 4th of October was the launch of the ISP Arabic Middle East Reading Challenge which we are excited to be participating in until 31st October. During this time, we encourage students to read widely in Arabic, recording the number of times they have read and to also complete the fun reading challenges.

To encourage participation, children have received a Jungle Reading Record to record their reading which you will probably already have seen. If you have not seen your child's record yet, please contact their class teacher. Please spend time with your child listening to them read or enjoying reading together.

We have won both the Primary and Secondary trophies the past 2 years, so we hope to make it a hattrick!

جميعنا يدرك جيدا أن القراءة أمر أساسي لتعلم الطفل واكتسابه مهارات ومعلومات جديدة ومن خلال حرصنا على غرس حب القراءة .عند طلابنا سنضمن أن يصبحوا قراء مدى الحياة و يكتسبوا معرفة وخبرات مفيدة تنفعهم بالمستقبل

شهد يوم الاثنين 2 أكتوبر إطلاق تحدي القراءة العربي لمدارس الشراكة الدولية ISP في الشرق الأوسط ونحن سعداء بالمشاركة فيه حتى 31 نهاية الشهر أكتوبر. خلال هذا الوقت، نشجع الطلاب على القراءة باللغة العربية على نطاق واسع، وتسجيل عدد المرات التي قرؤوا فيها وكذلك إكمال تحديات القراءة الممتعة المحددة بسجل القراءة.

و حرصا منا على مشاركة طلابنا، هذا الأسبوع حصل كل طالب على بطاقة القراءة لتسجيل قراءاتهم. إذا لم تشاهد سجل طفلك بعد، فيرجى الاتصال بمعلم اللغة العربية الخاص به.

> نرجو منكم قضاء وقت ممتع مع أبنائكم بالاستماع إليهم وهم يقرؤون أو بمشاركتهم القراءة. لقد فزنا بجائزتي المرحلة الابتدائية والثانوية في العامين الماضيين، لذا نأمل أن نجعلها ثلاثية!

# **Next Week**

### **Pink Week**

We are really excited to launch our 'Pink Week' next week, with a range of exciting activities and events that are taking place! In preparation for the week ahead, we are looking for parents to kindly support us in preparing the pink fruit ready to sell to the children at break time. If you would be happy to support during 7:30am - 9:30am from Monday 9th October to Thursday 12th October, please contact Miss Clark on cclark@ahbs.ae to let her know - thank you to the parents who have already offered to help! On Wednesday 11th October from 2:45pm - 3:45pm, we are hosting our first community event of the year which is 'Pink Craft'! During the event the children will have an opportunity to make pink slime, bracelets, and paint - along with some yummy food too! Please see the posters included in this Newsletter for events going on throughout the week, the merchandise being sold, and the craft event.

الأسبوع المقبل

<u>الأسبوع الوردي</u> نحن متحمسون حقًا لإطلاق "الأسبوع الوردي" الأسبوع المقبل، مع مجموعة من الأنشطة والفعاليات الرائعة التي ستقام! استعدادًا للأسبوع المقبل، نحن نتطلع إلى دعمّكم في إعداد الفاّكهة الوردية الجاهزة لبيعها للأطفال في وقت الاستراحة. إذا كنت ترغب في تقديم الدعم خلال الفترة من 7:30 صباحًا إلى 9:30 صباحًا من الاثنين 9 أكتوبر إلى الخميس 12 أكتوبر، فيرجى الاتصال بالآنسة كلارك على cclark@ahbs.ae لإعلامها - شكرًا لأولياء الأمور الذين عرضوا المساعدة بالفعل ! في يوم الأربعاء 11 أكتوبر من الساعة 2:45 مساءً إلى 3:45 مساءً، سوف نستضيف أول حدث مجتمعي لهذا العام وهو "Pink Craft"! خلال هذا الحدث، ستتاح للطلاب فرصة صنع السلايم الوردي والأساور والطلاء - إلى جانب بعض الطعام اللذيذ أيضًا! يرجى الاطلاع على الإعلانات المدرجة في هذه النشرة الإِخْبَارِية للفَعَالِيات الجارِية على مدار الأسبوع، والبضائع التي يتم بيعها، والحدث الحرفي.

# **Arabic Family Workshops Evening**

We are very delighted to continue offering the monthly family workshops this term. This will take place at school in the evenings from 3pm-3.45pm, where we will invite families to attend a different variety of workshops.

The workshops will be delivering on Thursday 12th of October and the Arabic team will lead 4 different workshops as follows:

- 1- Arabic Platforms: I read Arabic & I start Arabic
- 2- Support Arabic spelling at home
- 3- How to improve the writing skills
- 4- Learning Arabic for FS1& FS2

We are looking forward to meeting you next week in Arabic workshops and discussing how we will support your children in their learning at home.

يسعدنا أن نواصل تقديم ورشات العمل الشهرية لأولياء الأمور هذا الفصل والتي سيتم تقديمها في المدرسة بالفترة المسائية من الساعة 3-45:5 حيث سيتم تقديم مجموعة من ورشات العمل لأولياء الأمور الأُسبوع القادم يوم الخميس الموافق 12 أكتوبر و التي سيقوم بتقديمها فريق قسم اللغة العربية كالتالى:

> 1-ورشة المنصات التعليمية: أقرأ العربية 2-ورشة دعم الإملاء بالبيت 3-ورشة آلية دعم الطفل في مهارة الكتابة باللغة العربية 4-ورشة تعلم اللغة العربية لمرحلة الروضات FS1&FS2

نحن نتطلع للقائكم الأسبوع القادم بورشات عمل فريق قسم اللغة العربية ومناقشة آليات دعم الطالب بالبيت حيث ستكون فرصة مناسبة وفعالة للتعاون المستمر بين ولى الأمر و المدرسة.



# EEK

**Monday** 9th **October** 

Welcome to 'Pink Week'! On Monday we will launch our exciting week with themed assemblies. We will also be selling our pink merchandise all morning, as well as our 'pink fruity fun' at morning break time.

Come buy our Pink Merchandise to support breast cancer charity and don't forget to pick up your pink cup at the Pink Funky Fruit Sale.

Tuesday 10th October

12th

**October** 

Wednesday 11th **October** 

- Secondary Assembly
- Pink Craft Event at 2:45 PM in the Main Hall. Join us to make fun pink crafts such as pink slime, bracelets and mini canvases for AED 30. It's all for a good cause!

Come buy our **Pink Merchandise** to support breast cancer charity and don't forget to pick up your pink cup at the Pink Funky Fruit Sale.

**Thursday** 



- Pink Dress Up Day Everyone wears pink for the
- Card Making for Gulf International Cancer Center
- Nursery Year 4 Pink Teddy Bear's Picnic
- Board Games and Pink Lunch for Year 5 & Year 6
- Secondary Tea Party
- Pink Yoga & Coffee Morning with Mrs Shanahan
- · Candle Making



# line WEEK

9TH OCT - 13TH OCT

Support the cause with our charity merchandise sale



SWEATBANDS 20 AED



STRESS BALLS 20 AED



WRIST BANDS 10 AED



PENCILS 10 AED



PENS 10 AED



10 AED



HAIR SCRUNCHIES HAIR BOWS
20 AED 10 AED



10 AED





5 AED



# Nahr Al Amal 'River of Hope' - Countdown to COP28

We are excited to share with you our plans for a collaborative, physical art installation created by the children of Aspen Heights to send a message of hope and a positive call for action to world leaders regarding climate change. This week, all students learned about COP28 and reflected on the issue of climate change, and why this is a problem for our survival. We have partnered with the Ritz Carlton Hotel, Abu Dhabi, and the Fairmont Bab Al Bahr, Abu Dhabi, to re-use damaged fabric that would otherwise be thrown away. Each class will create a square design with a message of hope and a call to action; these will be sewn together to represent a 'river of hope' 'Nahr Al Amal' that will be unveiled at our National Day celebrations. This installation will then be exhibited at both the Ritz-Carlton and the Fairmont hotels across December.

# <u>COP28 نهر الأمل" - العد التنازلي لمؤتمر"</u>

يسعدنا أن نشارككم خططنا الخاصة بالتصميم الفني التعاوني الذي أنشأه أطفال أسبن هايتس لإرسال رسالة أمل ودعوة إيجابية لقادة العالم للعمل فيما يتعلق بتغير المناخ (COP28) وتأملوا العالم للعمل فيما يتعلق بتغير المناخ تعلم جميع الطلاب هذا الأسبوع عن مؤتمر الأمم المتحدة المعني بتغير المناخ وفيرمونت باب البحر، في قضية تغير المناخ، ولماذا تعتبر هذه مشكلة بالنسبة لبقائنا. لقد عقدنا شراكة مع فندق ريتز كارلتون، أبو ظبي، وفيرمونت باب البحر، أبو ظبي، لإعادة استخدام الأقمشة التالفة التي كان من الممكن التخلص منها. سيقوم كل فصل بإنشاء تصميم مربع يحمل رسالة أمل ودعوة للعمل؛ وسيتم خياطتها معًا لتمثل "نهر الأمل"الذي سيتم الكشف عنه في احتفالاتنا باليوم الوطني. سيتم بعد ذلك عرض هذا التصميم في فندقي ريتز كارلتون وفيرمونت خلال شهر ديسمبر

# Y12 Visit the New Airport Terminal

Next week we are taking our Year 12 pupils on a tour of the new Abu Dhabi Airport. We will be able to explore the terminal before it is open to the general public. We will undertake a true passenger experience and go through the entire terminal as passengers would, from check-in to the gate!

# <u>زيارة طلاب الصف 12 لمبنى المطار الجديد</u>

في الأسبوع القادم، سنأخذ طلاب الصف الثاني عشر في جولة في مطار أبوظبي الجديد. سنكون قادرين على استكشاف محطة الطيران قبل أن تكون مفتوحة لعامة الناس. سنقدم تجربة حقيقية للركاب وسنمر عبر المبنى بأكمله كما يفعل الركاب، بدءًا من تسجيل الوصول وحتى البوابة!

### **Toddler Time**

This week our toddler group were excited to be in our brand-new bespoke physical development soft-play area in Foundation Stage! They wore themselves out on the climbing wall, up the stairs, down the slide, and into the ball pit! Our toddler time is every Tuesday, alternating 8am or 1.30pm. All welcome-bring a friend!

# <u>وقت الأطفال الصغار الأقل من 3 سنوات</u>

كانت مجموعة الأطفال الصغار الذين أعمارهم أقل من 3 سنوات متحمسة هذا الأسبوع للتواجد في منطقة اللعب الناعمة الجديدة تمامًا في المرحلة التأسيسية والمخصصة للتطوير البدني! لقد استمتعوا كثيراً على جدار التسلق، وصعود الدرج، والإنزلاق، وفي حفرة الكرة! وقت الأطفال الصغار لدينا هو كل يوم ثلاثاء، بالتناوب بين الساعة 8 صباحًا و1.30 ظهرًا. نرحب بكم جميعاً - أحضروا معكم صدرةاً!







### <u>Arabic Positive Discipline in Everyday Parenting Course</u>

Following the positive feedback regarding the "Positive Discipline in Everyday Parenting" Course from families recently and from last year, we are pleased to announce that next half term starting from 23rd of October, Mrs Ouassila, our school Head of Arabic, and Mrs Basma, our KSI leader, will run a "Positive Discipline in Everyday Parenting (PDEP)" program for the new cohort of parents in Arabic.

Over the course of 8 weeks, the program will help you further understand the development stages of your child from birth to eighteen years, foster strong relationships with your child and understand how to provide positive discipline to your child when faced with parenting challenges.

If you would like to express your interest in attending, please complete the Google Form below. <u>Arabic Parenting Program Expression of Interest.</u>

# <u>برنامج التربية الإيجابية في الحياة اليومية للأهل - باللغة العربية</u>

بناء على التأثير الإيجابي و الفائدة الكبرى من تقديم برنامج التربية الإيجابية في الحياة اليومية للأهل و الذي تم تقديمه العام الماضي وحاليا بالمدرسة باللغة الانجليزية، يسعدنا أن نعلن أنه بدءًا من المنتصف الثاني من الفصل الأول بداية من تاريخ الاثنين الموافق 23 أكتوبر، ستقوم السيدة وسيلة الكناني، رئيسة قسم اللغة العربية، والسيدة بسمة أحمد، منسقة اللغة العربية للمرحلة الإبتدائية، بإدارة وتقديم برنامج التربية الإيجابية في التربية اليومية (PDEP) و بالشراكة مع هيئة الطفولة المبكرة ECA مع مجموعة جديدة من أولياء الأمور باللغة العربية.

على مدار 8 أسابيع، يساعدكم هذا البرنامج على فهم مراحل نمو أبنائكم بشكل أفضل منذ الولادة وحتى عمر الثمانية عشر، وتعزيز العلاقات القوية مع أبنائكم و فهم أفضل لكيفية توفير التربية الإيجابية لهم عند مواجهة أي تحديات معهم. إذا كنت ترغب فى إبلاغنا عن اهتمامك بالحضور، فيرجى إكمال النموذج التالى.

<u>Arabic Parenting Program Expression of Interest.</u>

### **Attendance**

This week the best attendance in EYFS goes to FS2 Sparrows with 96% attendance. Well done Sparrows!

This week the best attendance in Primary goes to Y1 Jerboa, Y3 Peacocks, Y4 Falcons and Y5 Jellyfish, all with 100% attendance!!! Well done Jerboas, Peacocks, Falcons and Jellyfish!

This week the best attendance in Secondary goes to Year 12 Yas, with 100% attendance. Well done everyone!

### <u>حضور الطلاب</u>

أفضل حضور في المراحل التأسيسية هذا الأسبوع كان من نصيب FS2 Sparrows بنسبة حضور 96%. أحسنتم!

أما أفضل حضور في المرحلة الابتدائية هذا الأسبوع، يذهب إلى الصف الأول Jerboa والصف الثالث Peacocks والصف الرابع Falcons والصف الخامس Jellyfish، وجميعهم بنسبة حضور 100%!!! أحسنتم جميعاً!

أفضل نسبة حضور في المرحلة الثانوية هذا الأسبوع كانت من نصيب الصف الثاني عشر ياس بنسبة حضور 100%. عمل جيد جميعا!

Have a lovely weekend with your families,

Mrs Emma Shanahan and the Aspen Leadership Team

أتمنى لكم عطلة نهاية أسبوع جميلة مع عائلاتكم،

السيدة إيما شاناهان وفريق القيادة في آسبن



# PARENTING COURSE برنامج تربية الأبناء



# POSITIVE DISCIPLINE IN EVERYDAY PARENTING التربية الإيجابية في حياة الأهل اليومية

8 Consecutive Weeks

ثمانية أسابيع متتالية



وسيلة الكناني OUASSILA KNANI رئيسة قسم اللغةالعربية Head of Arabic



بسمة أحمد BESMA AHMED منسقة اللغة العربية KS1 Arabic Leader

Build stronger, more positive relationships with your children

من أجل بناء علاقات أقوى وأكثر إيجابية مع أطفالك

FOR MORE INFO CONTACT:

oknani@ahbs.ae bahmed@ahbs.ae سيبدأ بعد منتصف الفصل الأول STARTING AFTER HALF TERM سحل هنا:

**Arabic Parenting Program Expression of Interest** 

# Well-being at Aspen Heights





Hello everyone,

I hope you are having a wonderful week. This week I'd like to speak to you about the importance of teaching your child impulse control. Impulse control involves the ability to think before acting, make deliberate choices, and resist the urge to act on immediate desires. It's a skill that can help your child in their academic, social, and emotional development. Lets explore some tips on how to teach your children impulse control.

### **Counting Before Acting**

"Count to ten before you act. "Teaching your child to pause and count before taking action can be a powerful way to manage impulsive behaviour. This simple mantra helps your child gain control over strong emotions like anger or fear. Counting to ten provides their brain with a moment to think before acting on impulsive urges. Research suggests that this technique can help release tension and calm the body when feeling angry.

### **Impulse Control Games**

Games like Red Light/Green Light, Simon Says, and Freeze and Melt can be excellent tools to teach self-control. These games require children to listen, follow rules, and resist impulsive actions. Group games, in particular, have been shown to enhance self-control.

### **Outdoor Activities**

Engaging in physically demanding outdoor activities like sports or gardening can help children learn discipline and control their impulses. Games require focus and self-restraint, while gardening fosters patience.

### **Physical Exercises**

Regular physical exercise helps burn excess energy, making it easier for children to remain calm and resist impulsive behaviour.

# **Book Reading Sessions**

Reading books that discuss impulsivity and self-control can be a fun and educational way to teach your child impulse control. Share relatable stories where characters regret impulsive actions to illustrate the importance of self-restraint.

# **Art and Painting**

Art activities demand attention to detail and focus, making them effective in calming the mind and practicing self-restraint. Art therapy has been shown to reduce aggressive behaviour and hyperactivity in children.

### **The Sous Chef**

Working in the kitchen can teach children patience and self-discipline. Involving them in meal preparation as sous chefs allows them to learn while enjoying the delicious results.

By incorporating these tips and activities into daily routines, you can help your child develop essentials skills while having fun. Remember that patience and consistency are key in nurturing impulse control. With your guidance and support, your child can learn to manage their impulses and make thoughtful choices. Should you have any queries or concerns about your child's well-being, please do not hesitate to contact me at rkhan@ahbs.ae. Have a lovely weekend!

Redah Khan School Counsellorr



ENTERTAINMENT STARTS 2 HOURS BEFORE KICK-OFF

- DI & MC
- F&B: Hotdogs, popcorn, drinks, and more

# **GRAND PRIZE**



# **WIN A NISSAN SUNNY**

PRESENTED BY NISSAN







**IPHONE** 14 PRO



SAMSUNG **GALAXY S23** ULTRA



WATCH5



WATCH SERIES 8



IPAD



**AIRPODS** 

KINDLY ENSURE TO KEEP YOUR SCANNED TICKET WITH YOU AT ALL TIMES. THE DRAW ANNOUNCEMENT WILL TAKE PLACE AT HALF-TIME AND SHARED ON THE GIANT SCREENS. THE WINNERS WILL COLLECT THEIR PRIZES AFTER THE MATCH.

GET YOUR FREE TICKET FROM THE BOOTH NEAR GATE NO. 17









































# **AMAZING LEARNING AT ASPEN HEIGHTS**

# **EYFS**

- Nursery Geckoes
- Nursery Butterflies
- Nursery Ladybirds
- Nursery Dragonflies
- FS2 Ducks
- FS2 Bulbuls
- FS2 Sparrows
- FS2 Owls
- FS2 Pipits
- FS2 Doves
- FS2 Storks

# **MOE**

- EYFS Arabic
- Arabic
- Social Studies
- Islamic

# Music

Whole school music

# **Primary**

- Oasis
- Yl Honey Badgers
- Y1 Foxes
- Yl Pikas
- Y1 Hares
- Yl Jerboas
- Y1 Sandcats
- Yl Desert Snakes
- Yl Herons
- Y2 Oryx
- Y2 Camels
- Y2 Leopards
- Y2 Gazelles
- Y2 Wolves
- Y2 Ibex
- Y3 Kingfishers
- Y3 Peacocks
- Y3 Ostrich
- Y3 Flamingos
- Y3 Sunbirds
- Y4 Houbaras
- Y4 Eagles
- Y4 Falcons
- Y4 Swifts
- Y5 Hawksbill
- Y5 Seahorses
- Y5 Jellyfish
- Y5 Parrotfish
- Y6 Dolphins
- Y6 Whales
- Y6 Manta Rays

# Secondary

- Secondary English
- Secondary Maths
- Secondary Science
- Secondary Art
- Secondary D&T
- Secondary French
- Secondary Economics
- Secondary Humanities
- <u>Secondary Computing</u>

# Library

• Whole School Library

# P.E & Swimming

Whole School P.E